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James Pallotta udzielił wywiadu dla bostońskiego radia Sirius XM, w

którym omówił aktualne sprawy dotyczące zespołu Giallorossich.

Roma-Porto.

- Wczorajszy mecz był piękny, niestety udało im się strzelić gola z fartowej piłki,

strzelili gdy nikt się tego nie spodziewał. Uważam, że rozegraliśmy świetne

spotkanie, zespołowe, tworząc wiele okazji. Pellegrini zaliczył świetny występ, to

samo tyczy się Cristante, bardzo mi się podobali, to był piękny mecz do oglądania.

Wszystko to przeciwko Porto, które ma za sobą serię 26 meczów bez porażki w

różnych rozgrywkach. Są mocni. W grupie zdobyli szesnaście punktów.

Mecz rewanżowy.

- Nie jestem pewien czy udam się obejrzeć mecz do Porto. Co myślę o zasadzie gola

wyjazdowego? Podoba mi się i nie wiem czy UEFA chce to zmienić, jednak mi

podoba się pomysł, że wyjazdowe bramki mają większą wagę. Według mnie

posiadamy odpowiednie środki, aby zmierzyć się z naszymi rywalami. Są świetnym

zespołem.

VAR.

- Zrezygnowałem z rozumienia VARu. Nie rozumiem czasami kryterium jego

wykorzystania. Przed przerwą zimową były okazje, w który powinien był

interweniować, szczególnie w meczu z Fiorentiną. Nie wiem czy na koniec sezonu

bilans korzystania z VARu będzie pozytywny czy negatywny, ale nie chcę cię za

bardzo rozwodzić nad tym tematem.

Młodzi w Romie.

- Nie czujemy konieczności sprzedawania naszych młodych talentów. Trzy lata temu

daliśmy sobie cel: sprawić by Roma była fascynującym klubem dla młodych graczy,

którzy tu przychodzą. Wcześniej, gdy weszliśmy jako właściciele, nie myśleliśmy od

razu w ten sposób i być może obraliśmy inne priorytety. Jeśli zsumujemy wszystkie

punkty zdobyte do tej pory przez nasze młodzieżowe drużyny, od Under 19 po

10-latków, znajdziemy się na czele w całych Włoszech. Wiemy, że mamy wiele

talentów w naszej szkółce. Wczoraj było siedmiu Włochów w pierwszym składzie i

myślę, że po raz ostatni przydarzyło się to Juventusowi około sześć lat temu.

Nieprzypadkowo nasz zespół Under17 gra w bardzo poważnym turnieju w Doha i

jest teraz w półfinale. Pokonaliśmy PSG i Spartak Moskwa, wraz z kilkoma innymi

wygranymi. Zatem możemy powiedzieć, że posiadamy bardzo mocne młode

talenty. Nasze wysiłki w tym sensie będą odpłacone w najbliższych dwóch lub trzech

latach.

Aktualny sezon.
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- Nie jestem mocno zadowolony, ponieważ powinniśmy być na drugim lub trzecim

miejscu. Straciliśmy w tym sezonie dużo punktów i często w końcówkach meczów.

Było trochę zniechęcająco jak w przypadku gdy prowadziliśmy 3-0 z Atalantą.

Gdybyśmy uzyskali 2/3 punktów straconych punktów, w meczach, w których

komplikowaliśmy sobie życie, bylibyśmy blisko drugiego Napoli. Gdy jesteśmy w

formie możemy wystawić świetny zespół z jakościowymi zmiennikami.

Zatwierdzenie stadionu.

- Burmistrz i jej współpracownicy powiedzieli o zamiarze odblokowania startu prac

na koniec roku. Z ich strony było wiele entuzjazmu w tym temacie. Dopiero co

zatwierdzono przedłużenie linii kolejowej, są tylko procedury, które muszą zostać

zatwierdzone i mam nadzieję, że stanie się to do końca maja. Problemy, z którymi

musi się jeszcze zmierzyć są zawiązane z naszymi próbami zakupu terenów. Był list

intencyjny i uzyskaliśmy dwa i pół miesiąca temu porozumienie z Eurnova, które

było racjonalne. Niestety mamy do czynienia z prawnikiem, który jest mało

racjonalny, który cały czas żąda rzeczy, których nie zaakceptujemy. Gdy wszystko

będzie dopięte, będziemy mieć pełną kontrolę nad projektem i będzie większa

elastyczność gdy nasi partnerzy i współpracownicy rozpoczną pracę.

Waga własnościowego stadionu.

- Stadion jest własnością holdingu AS Roma, czego wiele osób nie zdaje sobie

sprawy, gdyż myślą, że to moja zabawka. Jest własnością klubu, wszystkie wpływy,

które uzyskamy dadzą większą solidność i przepływ finansowy. Często jesteśmy

zmuszeni sprzedawać graczy dla finansowego fair play. Ludzie tego nie rozumieją. Z

powodu tego jak funkcjonuje finansowe fair play jesteś zmuszony radzić sobie z

pewnymi surowymi warunkami, od których niektórym klubom udało się uwolnić. W

naszym przypadku tak nie jest. W tym sensie stadion jest kluczowy. Roma

potrzebuje stadionu, aby rywalizować stabilnie wśród najlepszych klubów. Musi go

mieć. To kwestia ekonomiczna. W momencie gdy Real Madryt i Barcelona

przekraczają prób 1 mld obrotów nie ma innego sposobu na zrobienie tego. Możesz

próbować być jak najlepszy w kupowaniu piłkarzy i może to nawet w pewnej mierze

funkcjonować, ale potrzebujesz tych wpływów, ale być stabilnym, taki jest fakt.

Finansowe fair play.

- Trzeba coś zrobić. Napisałem list do UEFA prosząc o konstruktywny dialog

dotyczący tego co robią inne drużyny. Gdy patrzymy na niektóre sankcje czy

słabość nakładanych kar moim punktem widzenia jest "dlaczego mam się martwić

FFP, nie lepiej jest wziąć 12 mln euro kary i ją zaakceptować?". To argument, nad

którym dyskutujemy.

Serie A.

- Myślę, że nasze rozgrywki powinny się poprawić. Zrobiliśmy kroki do przodu, ale
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myślę, że nikt z nas nie jest w pełni zadowolony. Jeśli popatrzysz na poziom

osiągnięty przez Bundesligę, La Liga i Premier League, myślę, że we Włoszech

trzeba zrobić to samo. Uważam, że liga włoska jest najtrudniejsza w Europie, od

pierwszego do ostatniego zespołu. Myślę, że jest naprawdę tak ciężko jak w Premier

League. Mierzenie się z zespołami od 10 miejsca jest zawsze wyzwaniem

strategicznym i taktycznym. Nigdy nie zaczyna się meczu z ideą strzelenia pięciu

czy czterech goli, zawsze jest aspekt taktyczny, który utrudnia sprawę. Nie można

być niczego pewnym. W najbliższych meczach musimy wykonać swoją pracę. Mają

nadzieję na dobrą formę musimy zająć miejsce w pierwszej czwórce.

Przypadek Kolarova.

- Jest bez żadnej wątpliwości absolutnym profesjonalistą. Każdego dnia jest

pierwszym i praktycznie ostatnim, który opuszcza Trigorię. Jest twardym graczem.

Nieczęsto pojawia się w mediach społecznościowych, nie pije, ciężko gra i trenuje.

Czasami popełnia jakieś błędy, jak my wszyscy. Mam nadzieję, że kibice zdadzą

sobie sprawę z tego, że w drużynie potrzebujemy 22 takich graczy jak Kolarov.

Należy do tych, którzy dają z siebie zawsze sto procent. Nie skarży się i zawsze jest

do dyspozycji, nawet gdy jest kontuzjowany.

Zaniolo i Pellegrini.

- Wielu z naszych chłopaków jest zaskakujących, jak Nicolo Zaniolo i Lorenzo

Pellegrini. Są bardzo inteligentnymi chłopakami, są dojrzali i zrównoważeni w

porównaniu do swojego wieku, dużo bardziej niż sobie wyobrażacie. Uważam, że są

gracami, którzy mają w sobie to coś, aby stać się przyszłymi liderami Romy. Mamy

wielu piłkarzy jak Fazio i Kolarov, którzy potrafią przekazać młodym całe swoje

doświadczenie nabyte przez lata.

Autor: abruzzi
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